

RECEIVED

MAR 12 2021



Warden Ronnie LeBlanc
Municipality of Clare
1185 Hwy 1
Little Brook NS B0W 1Z0

March 9, 2021

We want to share EXCITING NEWS with you!

Dear Warden LeBlanc,

In these difficult times, when we are all concerned about the health and well-being of loved ones, we have some very good news to share with you. Your past generosity has helped enhance healthcare for the people of Southwestern Nova Scotia and now, a major donation will help us collectively transform that care to a gold standard.

The Yarmouth Hospital Foundation (YHF) has received a gift of \$22 MILLION! This is the largest donation ever received by YHF in our 50-year history. We are excited and eager to celebrate with you.

A generous donor whose wish was to remain anonymous has entrusted us with this donation "to improve the provision of healthcare in the area served by the Yarmouth Regional Hospital". Thanks to your past support, the Foundation has fulfilled all current commitments to the hospital, so we are using this major gift to create a new Healthcare Enhancement Endowment.

This extraordinary donation of \$22,000,000 has been invested with the guidance of expert financial advisors and the investment committee of our Board. From the income generated each year, we will be able to spend as much as 5% of the total investment, approximately \$1,100,000 annually, to support the purchase of capital equipment, special projects and programs carried out by the Yarmouth Regional Hospital. A portion of up to 15% of that investment income also will be committed to community health organizations outside the hospital to further enhance the health and wellness of the people of Yarmouth, Digby, and Shelburne Counties, now and for many years to come.

Thank you for the successes you have helped us achieve so far. Together, we celebrate this gift that will help us collectively do more for the Yarmouth Regional Hospital and Western Nova Scotia's future generations. We value the generosity of all donors. Your continuing support, combined with this new Healthcare Enhancement Endowment gives us an on-going ability to protect what is most precious to all of us in times like these - our health.

As you may be aware, a public announcement was made on Wednesday, March 10th online virtually and through news media; however, we want to connect directly with you to share details. You can learn more by going to our website www.yarmouthhospitalfoundation.ca and our Facebook page. We are available to talk to you about this, now and later, as the impact of this unprecedented gift continues to unfold.

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink that reads "Harold Cook".

Dr. Harold Cook
Chair of YHF Board
h.cook@dal.ca

A handwritten signature in blue ink that reads "Paulette Sweeney-Goodwin".

Paulette Sweeney-Goodwin, CFRE
YHF Managing Director
paulette.sweeney@nshealth.ca

Prefet Ronnie LeBlanc
Municipality of Clare
1185 Hwy 1
Little Brook NS B0W 1Z0

Le 9 mars 2021



Nous avons des NOUVELLES ENTHOUSIASMANTEs pour vous!

Prefet LeBlanc,

Nous avons, en cette période difficile où nous nous soucions tous de la santé et du bien-être de nos proches, d'excellentes nouvelles pour vous. Votre générosité passée a contribué à améliorer les soins de santé pour les gens du Sud-Ouest de la Nouvelle-Écosse et un don d'importance majeure nous aidera maintenant à transformer collectivement ces soins en services de premier ordre.

La Fondation de l'Hôpital de Yarmouth (la Fondation) a reçu un cadeau de 22 MILLIONS DE DOLLARS! C'est le don le plus généreux jamais reçu par la Fondation au cours de nos 50 ans d'histoire. Nous sommes enthousiasmés et impatients de célébrer avec vous.

Un généreux donateur qui souhaite demeurer anonyme nous a confié ce don « pour améliorer la prestation des soins de santé dans la région servie par l'Hôpital régional de Yarmouth ». Comme votre soutien passé a permis à la Fondation de remplir tous ses engagements existants à l'égard de l'Hôpital, nous utiliserons ce don substantiel pour créer un nouveau Fonds pour l'amélioration des soins de santé.

Le don extraordinaire de 22 000 000 \$ reçu a été investi suivant les conseils d'experts financiers et du comité de placement de notre conseil. Les revenus générés chaque année nous permettront de consacrer jusqu'à 5 % du montant total placé, soit environ 1 100 000 \$ par an, au soutien de l'achat de biens d'équipement, de projets spéciaux et des programmes offerts par l'Hôpital régional de Yarmouth. Une tranche atteignant 15 % des revenus de placement sera par ailleurs réservée aux organismes de santé communautaires à l'extérieur de l'Hôpital pour améliorer davantage la santé et le mieux-être des résidents des comtés de Yarmouth, de Digby et de Shelburne, actuellement et durant nombre d'années à venir.

Nous vous remercions des succès que vous nous avez aidés à enchaîner jusqu'ici. Célébrons ensemble ce cadeau qui nous aidera collectivement à faire davantage pour l'Hôpital régional de Yarmouth et les générations futures de l'Ouest de la Nouvelle-Écosse. Nous apprécions la générosité de tous les donateurs. Votre soutien continu conjugué au nouveau Fonds pour l'amélioration des soins de santé nous permettra de protéger sur une base continue ce qu'il y a de plus précieux pour nous tous durant une période comme celle que nous vivons : notre santé.

Comme vous le savez sans doute, une annonce publique a été faite le mercredi 10 mars, en ligne ainsi que par le truchement des médias d'information, mais nous voulons communiquer directement avec vous pour vous faire part des détails. Vous pouvez en apprendre davantage en accédant à notre site Web, au www.yarmouthhospitalfoundation.ca, ainsi que sur notre page Facebook. Nous demeurerons à votre disposition pour parler du sujet, maintenant et plus tard, au fur et à mesure que l'impact de ce présent sans précédent continuera à se préciser.

Sincerely,

Dr. Harold Cook
Chair of YHF Board
h.cook@dal.ca

Paulette Sweeney-Goodwin, CFRE
YHF Managing Director
paulette.sweeney@nshealth.ca